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Wloclawek, 1.08.2023

Pan Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta
Wloclawek

Interpelacje miqdzysesyjne !

(VlV imieniu zaniepokojonych i protestujErych mieszkanc6w Wloclawka, prosze

Yana prezydenta o wyja5nienie, jakie zostaly podjqte kroki prawne, by nie dopu6cif
do sldadowania i utylizacji szcze16lnie uciqzliwych dla Srodowiska i ludzi odpad6w
chemicznych, kt6re zamierza prowadzi6 firma EKO-PAS przy ulicy Zytniej 2F we
Wloclawku na terenie dzialek nr ew. 56/12, 56/17,56118,5612I,56/23,56126,56129,
56/3'1.,6114 obrqb KM 112lL Woclawek, oraz 20/10 KM 123 Woclawek.
Apelujq, by sluzby miejskie nie dopu6cily do realizacji tego przedsiqwziqcia w
granicach naszego miasta na skraju dtfiego osiedla mieszkaniowego w sEsiedzfwie
warsztat6w Zespolu Szkol Samochodowych.
Nie wyobraZam sobie, 2eby odpowiedzialny za miasto i mieszkanc6w Prezydent
Wloclawka wydal pozwolenie na budowq tej szkodliwej dla Srodowiska i ludzi
inwestycji.

2/ Proszq o wyja6nienie, dlaczego Pani zamieszkala przy ul. Jodlowej
. jest jedynym splacaj4cym dlugi za zalegly czynsz do AZK po zmarlej matce,

kt6ra zajmowala lokal w tym samym budynku pod Pani twierdzi, Ze 2yje
mqz zmarlej mamy, jej siosta i druga c6rka, a tylko ona jest obciqzona dlugiem po
zmarlej matce. Prosi r6wnie2, o zaniechanie eksmisji z zajmowanego lokalu,
twierdzqc, 2e od 2019r. regularnie placi czynsz. Ponadto ma dzieci w wieku 13 i 16
lat z orueczeniem o niepelnosprawno5ci, i nie wyobra2a sobie zamieszkania z rodzinq
w gorszych warunkach.

Z powaZaniem
Janusz Dqbczyriski
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